WARNING AGAINST SUBMITTING FAKE DOCUMENTS IN VISA APPLICATIONS

The Consulate is warning all applicants and travel agencies about presenting fake flight bookings, hotel bookings, proof of financial capacity or any other documents to support their application for Philippine visa.

Fake documents are documents that did not come from the purported source. They may also refer to those documents that are copies of real documents but whose original contents have been tampered with or altered to deceive the Consulate.

Any such documents that will be found with the visa application will be ground for denial of visa and the inclusion of the applicant's name in the visa blacklist.

Accredited travel agencies who will submit fake documents for their clients will have their Department of Tourism (DOT) accreditation cancelled and be totally banned from transacting with the Consulate.

Shanghai, 20 June 2019



对提供虚假签证申请材料的警告

总领事馆谨对所有申请人及旅行社在申请菲律宾签证过程中递交虚假航班预订信息、虚假酒店预订信息、虚假经济能力证明或其他任何虚假材料之行为,提出严正警告。

虚假文件是非相关权力机构签发的文件。虚假文件也可以是真实文件的复印件,但是原内容已经被篡改,用以欺骗领事馆。

签证申请中如发现此类文件,即予"拒签",且申请人姓名将被列入签证黑名单。

被授权的旅行社如为客户递交虚假申请文件, 菲律宾旅游部将撤销其授权资格, 并被全面禁止与领事馆的合作往来。

2019年06月20日

